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241. schůze Akademického senátu Masarykovy univerzity 

Zápis z řádného zasedání ze dne 2. 12. 2019  
 

Program zasedání 

1. Zahájení ........................................................................................................................ 2 

2. Předání osvědčení o zvolení ......................................................................................... 2 

3. Kontrola úkolů ............................................................................................................... 3 

4. Zpráva rektora ............................................................................................................... 3 

5. Pravidla pro sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 2020 – návrh směrnice MU ........ 3 

6. Záměr řešení majetkových vztahů se statutárním městem Brnem ................................. 5 

7. Záměr rektora jmenovat členy Vědecké rady MU .......................................................... 6 

8. Návrh novely Statutu Fakulty sociálních studií MU ........................................................ 6 

9. Různé............................................................................................................................ 7 

 

Přílohy zápisu  

1. Prezenční listina 

2. Přijatá usnesení 

3. Pravidla sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 2020 

4. Směnná smlouva a smlouva o zřízení předkupního práva 

5. Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy  

6. Kupní smlouva „Observatoř MU na Kraví hoře“ 

7. Statut Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity 

 

Přítomni   

Členové AS senátoři uvedení v prezenční listině a v tabulce účasti, která tvoří přílohu č. 1 

tohoto zápisu; 

                 při zahájení zasedání AS bylo přítomno 42 senátorů a senátorek; 

                    celkem se zasedání zúčastnilo 46 členů AS 

   

Zvaní hosté   prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D., rektor 

 doc. PhDr. Břetislav Dančák, Ph.D., prorektor pro internacionalizaci 

prof. RNDr. Šárka Pospíšilová, Ph.D., prorektorka pro výzkum a doktorské 

studium 

 Mgr. Michal Bulant, Ph.D., prorektor pro vzdělávání a kvalitu 

doc. JUDr. Radim Polčák, Ph.D., prorektor pro legislativu, informační 

technologie a korporátní vztahy 

doc. Ing. Vladimír Žítek, Ph.D., prorektor pro rozvoj   

 Mgr. Marta Valešová, MBA, kvestorka 

 Marián Kišš, M.A., Ph.D., kancléř 

 doc. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D., děkan Přírodovědecké fakulty 

prof. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D., děkan Fakulty sociálních studií 

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA, děkanka Farmaceutické 

fakulty Veterinární a farmaceutické univerzity Brno 

Mgr. Iva Zlatušková, pověřenkyně pro ochranu osobních údajů 

Mgr. Tereza Fojtová, tisková mluvčí 
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Další členové akademické obce a veřejnost 

Definice použitých zkratek  
AS  Akademický senát Masarykovy univerzity 
DK Doktorandská komise Akademického senátu Masarykovy univerzity 
EK  Ekonomická komise Akademického senátu Masarykovy univerzity 
ESF  Ekonomicko-správní fakulta Masarykovy univerzity 
FSpS  Fakulta sportovních studií Masarykovy univerzity 
JŘ  Jednací řád Akademického senátu Masarykovy univerzity 
KAP  Komora akademických pracovníků Akademického senátu MU 
LF  Lékařská fakulta Masarykovy univerzity 
LK  Legislativní komise Akademického senátu Masarykovy univerzity 
MU  Masarykova univerzita 
PrF Právnická fakulta Masarykovy univerzity 
PřF  Přírodovědecká fakulta Masarykovy univerzity 
SK  Studentská komora Masarykovy univerzity 
SR Správní rada Masarykovy univerzity 
SZŘ  Studijní a zkušební řád Masarykovy univerzity 
VMK  Volební a mandátová komise Akademického senátu Masarykovy univerzity 

1. Zahájení  

Jednání zahájil předseda AS, Josef Menšík, uvítal na zasedání všechny přítomné 

a konstatoval usnášeníschopnost AS.   

 

Ze zasedání se omluvili: I. Foletti, J. Janeček a Z. S. Lenhartová.   

 

Předseda AS informoval, že dne 12. listopadu 2019 na svůj mandát rezignovala 

K. Novotná. Novou senátorkou AS se stala I. Rektorová, první náhradnice v obvodu 

akademických pracovníků celouniverzitních pracovišť. 

 

Předseda AS pověřil pořízením zápisu ze zasedání Petra Konopáče. 

 

Hlasování o programu zasedání 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 42. 

Pro:                    41 

Proti:              0 

Zdrželi se:           0 

Nehlasoval:               1 

 

Návrh programu zasedání byl schválen (viz program). 

2. Předání osvědčení o zvolení 

Předseda VMK (P. Najvar) předal osvědčení o zvolení novým členům AS:  

• N. Rozehnalová – senátorka zvolená ve volebním obvodu akademických pracovníků 

PrF; 

• I. Rektorová – první náhradnice v obvodu akademických pracovníků celouniverzitních 

pracovišť. 

 

Přišli senátoři R. Šíp a L. Buchta  
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3. Kontrola úkolů 

Předseda AS informoval, že zajistil provedení změn v EK a DK z minulého zasedání AS.   

 

Diskuse 

(zápis je v tomto i v dalších bodech zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná se 

o doslovný přepis) 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil.  

4. Zpráva rektora  

Rektor informoval o aktuálním dění na MU. Zdůraznil návštěvu Mezinárodní vědecké rady 

MU (ISAB). 

 

Přišel senátor M. Koščík 

 

Prorektor Dančák se setkal s prof. Jeffrey Sachsem ohledně iniciativy udržitelného rozvoje. 

Prof. Sachs oslovil vybrané univerzity v ČR (mj. MU, Univerzita Karlova, Vysoká škola 

ekonomická). Téma udržitelného rozvoje bude řešeno v rámci Strategického záměru MU.  

 

Rektor stručně hovořil o zvažovaném zavedení talárů pro studenty. 

 

Farmaceutická fakulta 

Rektor upozornil, že nedošlo k oboustranné shodě na obsahu navrženého memoranda 

ohledně přesunu Farmaceutické fakulty Veterinární a farmaceutické univerzity Brno (FaF 

VFU) – o záměru informoval na minulých zasedáních AS. Rektor preferoval obecné 

memorandum, které by umožnilo otevření cesty k přesunu fakulty na MU. Následně 

předpokládal zahájení prací na detailních smlouvách o přesunu fakulty a o souvisejících 

otázkách.  Bohužel není společná shoda na tomto postupu mezi zástupci MU a VFU. Rektor 

vnímá vážný zájem ze strany FaF k přesunu fakulty na MU. To je podpořeno usnesením 

Akademického senátu FaF. Záměr dále podporují např. primátorka města Brna, hejtman 

Jihomoravského kraje a ministr školství R. Plaga. Dne 5.12. 2019 proběhne další jednání 

mezi rektory obou univerzit. Rektor poděkoval SK za aktivní jednání se studenty FaF. 

 

Přišel senátor K. Kubíček 

 

Rektor popřál všem členům AS příjemné prožití vánočních svátků.  

 

Diskuse 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil.  

5. Pravidla pro sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 2020 – návrh směrnice MU 

Předseda AS bod uvedl: 

• návrh předložil rektor v termínu stanoveném JŘ; 

• AS navržené usnesení schvaluje nadpoloviční většinou přítomných. 

 

Kvestorka prezentovala návrh Pravidel pro sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 2020. 

Rozhodnutím rektora se nemění pravidla pro rozdělování příspěvku na vzdělávací činnost 

– budou zachována stejná pravidla jako minulý rok. Jedním z důvodů proto toto opatření je 
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krátký čas na širší diskusi po nástupu vedení, zároveň se nechystají zásadní změny ze 

strany MŠMT. Uvedla, že rektor avizoval, že chce v příštím roce otevřít diskusi ohledně 

budoucích pravidel pro sestavování rozpočtu MU. Rektor není v tuto chvíli připraven měnit 

pravidla rozdělování rozpočtu, to je třeba provést současně s novým Strategickým 

záměrem MU. Kvestorka poté prezentovala nejpodstatnější změny v pravidlech, zásadní 

je zejména změna v pravidlech rozdělování výpočtu přínosu na institucionální podporu 

výzkumu – „dlouhodobý koncepční rozvoj výzkumné organizace (DKRVO)“ (dříve IP) – 

MŠMT vyzvalo veřejné vysoké školy, aby nekopírovaly pravidla rozdělování MŠMT, každá 

vysoká škola by měla vytvořit vlastní strategii na podporu vědy. Cílem je odklon od 

současného sytému MŠMT. Po diskusích byla na MU zvolena varianta rozdělující 

přidělenou IP na fixní složku (ve výši přidělené částky pro rok 2019) a meziroční nárůst IP 

(rozdělený na složku výkonovou, motivační a účelovou). Tyto složky mají za cíl postupně 

implementovat Metodiku M17+ do rozpočtu MU. Dále dojde k navýšení stipendijního fondu 

rektora z 1 % na 2 % (ze stipendijních fondů fakult). Připomínky fakult byly vypořádány.   

 

Stanovisko EK (stanovisko přednesl předseda EK, J. Špalek) – EK doporučila schválit 

Pravidla pro sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 2020 – návrh směrnice MU. 

 

Diskuse 

Senátor V. Štill se zeptal rektora, jaký je odhad vlivu uvažovaného zřízení farmaceutické 

fakulty na rozpočet MU (ať už pozitivní, nebo negativní). Rektor reagoval, že to je mimo jiné 

součástí probíhajících jednání, zřízení farmacie bude mít nepochybně určité transakční 

náklady; MU nemá v tuto chvíli např. volné prostory pro novou fakultu, proto se jedná 

o nájmu části areálu VFU; Budoucí fakulta možná bude využívat zařízení a přístroje, které 

nakoupila VFU, to je další částka, kterou bude třeba vynaložit; Nová fakulta naopak přinese 

příspěvek na vzdělávací činnost, má zahraniční studenty (samoplátce), přinese zdroje na 

vědu a výzkum a na MU by mohly být přeneseny některé granty VFU; Není zatím zřejmé, 

jaké konkrétní finanční dopady bude mít přesun farmacie na MU; Pokud se projekt bude 

ubírat jiným směrem, bude AS informovat, v tuto chvíli se v diskusích s VFU hledá 

konkrétní mechanismus přesunu a vztahů s VFU; Rektor preferoval obecné memorandum 

a následně řešení konkrétních smluv; Probíhá intenzivní diskuse o „pravidlech“ přesunu; 

Rektor připomněl, že AS bude o projektu v budoucnu jednat, pokud se podaří najít shodu 

s VFU. Senátor P. Vurm se zeptal, z jakého důvodu je inzerce na MU směřována do Velké 

Británie (VB). Rektor odpověděl, že to je kvůli velmi pravděpodobnému vystoupení VB 

z EU. Předsedkyně KAP upozornila, že o pravidlech rozpočtu probíhá diskuse v poměrně 

abstraktní rovině; Požádala, aby v budoucnu byly připojeny jednoduché a přehledné grafy 

a tabulky reálného dopadu modelu financování na jednotlivé fakulty; Toto by jí a členům 

AS velmi pomohlo při diskusích o navrženém modelu. Kvestorka poděkovala za podnět, 

zároveň upozornila, že v příštím roce budou rozpočty fakult minimálně stejné, jako minulý 

rok; Rozpočet celé MU je vyšší oproti minulému roku, proto mohou fakulty pouze získat 

určitý objem zdrojů navíc oproti minulému roku. Rektor uvedl, že diskuse o rozpočtu MU 

začne brzy; Do budoucna budou zahájeny práce na nových pravidlech rozpočtu; Rozpočet 

je třeba vnímat jako prostředek k dosažení kvality, nikoliv jako cíl; V diskusi o pravidlech 

rozpočtu bude důsledně trvat na implementaci mechanismů, které by měly mít potenciál 

generování kvality.  
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Hlasování o Pravidlech pro sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 2020 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 46. 

Pro:                    45 

Proti:              0 

Zdrželi se:           1 

 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s čl. 47 odst. 3 Statutu 

Masarykovy univerzity vyslovuje po projednání souhlas s návrhem znění směrnice 

Masarykovy univerzity „Pravidla sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 2020“, 

která tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

6. Záměr řešení majetkových vztahů se statutárním městem Brnem  

Předseda AS bod uvedl: 

• návrh předložil rektor v termínu stanoveném JŘ AS MU; 

• AS se k záměru vyjadřuje podle § 9 odst. 2 písm. c), § 15 odst. 1 písm. a) zákona 

o vysokých školách, nadpoloviční většinou přítomných; 

• následně bude záměr řešení majetkových vztahů projednán SR, která vydává 

předchozí písemný souhlas. 

 

Kvestorka informovala o záměru řešení majetkových vztahů se statutárním městem Brnem. 

SR by měla o záměru hlasovat per rollam v lednu 2020. 

 

Stanovisko EK (stanovisko přednesl předseda EK, J. Špalek) – EK doporučila schválit 

záměr řešení majetkových vztahů se statutárním městem Brnem. 

 

Diskuse 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

 

Hlasování o záměru řešení majetkových vztahů se statutárním městem Brnem 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 46. 

Pro:                    46 

Proti:              0 

Zdrželi se:           0 

 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s ustanovením § 9 odst. 2 písm. 

c) zákona o vysokých školách souhlasí s uzavřením následujících smluv, které tvoří 

přílohu zápisu ze zasedání: 

A) Směnná smlouva a smlouva o zřízení předkupního práva, 

B) Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy a 

C) Kupní smlouva „Observatoř MU na Kraví hoře“. 
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7. Záměr rektora jmenovat členy Vědecké rady MU 

Předseda AS bod uvedl: 

• návrh předložil rektor MU v termínu stanoveném JŘ; 

• AS dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování členů Vědecké rady MU; 

• proběhne tajné hlasování o každém nominantovi, k přijetí návrhu je třeba nadpoloviční 

většina přítomných. 

 

Rektor stručně představil nominanty. 

 

Diskuse 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

 

Hlasování o záměru rektora jmenovat členy Vědecké rady MU 

Tajné hlasování 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 46. 

                               Pro:           Proti:        Zdrželi se:            

M. Repko 44 1 1 

J. Klánová               39    2     5 

Š. Vaňáčová            40    1     5 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s ustanovením §9 odst. 1 písm. 

f) zákona o vysokých školách dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování těchto 

členů Vědecké rady Masarykovy univerzity:  

MUDr. Martin Repko, Ph.D. 

RNDr. Jana Klánová, Ph.D. 

Mgr. Štěpánka Vaňáčová, Ph.D. 

8. Návrh novely Statutu Fakulty sociálních studií MU 

Předseda AS bod uvedl: 

• Statut FSS MU postoupil předseda akademického senátu FSS po termínu 

stanoveném JŘ; 

• AS návrh schvaluje nadpoloviční většinou přítomných. 

 

Děkan FSS (S. Balík) návrh Statutu FSS okomentoval. Podstatou návrhu je zavedení 

neslučitelnosti funkce děkana s vedením kateder, jednoznačné stanovení, kdo 

reprezentuje studentskou komoru a přizvání člena studentské komory na schůze vedení 

fakulty. Dále jedna zásadní změna – omezení funkčních období vedoucích  kateder 

a ústavů. FSS je v tomto ohledu připravena se přizpůsobit výsledku probíhajících diskusí 

na úrovni celé MU, v tuto chvíli se fakulta rozhodla jít vlastní cestou a omezit funkční období 

vedoucích kateder na 3 roky, max. 3 po sobě jdoucí období (celkem 9 let). Fakulta si od 

tohoto kroku slibuje uvolnění proaktivní energie na ústavech a katedrách. Děkan FSS 

uvedl, že dlouhodobě zastával post vedoucího katedry na FSS a sám vnímal, že je třeba 

určitá změna. Na závěr se členům AS omluvil za přeložení návrhu po lhůtě stanovené JŘ 
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a požádal členy AS o shovívavost v tomto ohledu – tato situace bohužel vznikla na základě 

nedorozumění ze strany FSS.  

 

Stanovisko LK (přednesl předseda LK, M. Koščík): – LK doporučila Statut Fakulty 

sociálních studií MU ke schválení. 

 

Stanovisko rektora – Rektor uvedl, že k návrhu Statutu FSS nemá výhrady. Rektor nad 

rámec svého stanoviska ocenil odvahu děkana a Akademického senátu FSS – že jdou 

vstříc jedněm z nejvíce palčivých témat na MU – personální politice a kumulaci funkcí. 

Hovořil o tomto tématu na několika fórech, posun na FSS znamená vyslání signálu k celé 

akademické obci MU.  

 

Diskuse 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

 

Hlasování o Statutu FSS 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 46. 

Pro:                    46 

Proti:              0 

Zdrželi se:           0 

 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) zákona 

o vysokých školách schvaluje Statut Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity 

v navrženém znění, které bylo schváleno Akademickým senátem Fakulty sociálních 

studií Masarykovy univerzity dne 4. 11. 2019 a které tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

9. Různé 

A. Aktuální situace v Hongkongu 
Předseda AS představil návrh usnesení senátora T. Pitnera ohledně situace 
v Hongkongu. SK připravila vlastní návrh, navrhovatel T. Pitner se přiklonil k podpoře 
návrhu SK. 

 

Hlasování o návrhu usnesení k aktuální situaci v Hongkongu 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 46. 

Pro:                    31 

Proti:              8 

Zdrželi se:           7 

 

Přijaté usnesení:  

My, zástupci akademické obce Masarykovy univerzity, v roce třicátého výročí 

sametové revoluce, vyjadřujeme solidaritu s protestujícími studenty a pedagogy The 

Hong Kong Polytechnic University. Sdílíme obavu o osud všech zatčených 

a vyzýváme k zastavení veškerého násilí ze strany policejních, vojenských a jiných 

represivních složek. 

 



8/8  

 

Obracíme se rovněž k nejvyšším ústavním činitelům České republiky a vyzýváme je, 

aby věrni hodnotám, ze kterých vzešla sametová revoluce, odsoudili represivní akce 

vedené proti protestujícím. 

 

B. Studentské účty Erasmus+ 

Senátoři N. Antalová a D. Kerekeš upozornili, že studenti jsou nuceni v rámci mobilit 

Erasmus+ zřizovat studentské účty v Komerční bance, protože v jiné bance obdrží 

stipendium od MU pouze v českých korunách. Řada studentů tento postup kritizuje 

a nepovažuje jej za výhodný. 

 

Kvestorka přislíbila, že zjistí podrobnosti o postupu MU ohledně vyplácení stipendií 

Erasmus+. 

C.  Podnět prof. Macháčka ohledně IRP 

Senátor V. Štill prezentoval podnět vedoucího Ústavu archeologie a muzeologie FF, 

prof. Mgr. Jiřího Macháčka, Ph.D.; Pan profesor se obává, že MU uvažuje o redukci 

financování interních rozvojových projektů (IRP), což se může dotknout jeho ústavu; 

Senátor V. Štill respektuje, že toto téma je v kompetenci vedení MU, rád by však znal 

motivaci k případné redukci financování těchto projektů. Prorektor B. Dančák uvedl, že 

rektor chce postupně dosáhnout zvýšení internacionalizace MU; Například rozšířením 

počtu nabízených cizojazyčných předmětů; To má ale zároveň mít efekt, že projekt 

nastartuje udržitelnou činnost; V rámci IRP se rozdaly milionové částky k rozvoji 

projektů na řadě fakult, ne vždy se bohužel podařilo vytvořit projekt trvalého charakteru; 

Do budoucna je snaha podporovat IRP projekty, které budou kumulativně splňovat 

podmínky internacionalizace a udržitelnosti; Není tedy zamýšleno nefinancovat 

rozvojové aktivity, ale projekty musí splňovat určité podmínky; Prorektor by rád zacílil 

podporu na rozvoj spolupráce, které budou kompatibilní s iniciativou projektu EDUC, 

pokud se budou týkat členských univerzit EDUC. Rektor doplnil, že projekt EDUC je 

nastartovaná záležitost  a nabízí dobré příležitosti. 

 

Nejbližší řádné zasedání Akademického senátu MU bylo svoláno na 20. ledna 2020.  

 

Na závěr předseda AS poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání v 18.08 hod. 

  

Zapsal: Petr Konopáč  

 

Text schválil: Mgr. Josef Menšík, Ph.D., předseda AS, dne 16. 12. 2019. 

 

Zápis zveřejněn po sedmidenní lhůtě na uplatnění připomínek členů AS dne 23. 12. 2019. 

 

 

 

…………………………………………. 

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. 

 



 

Příloha č. 1 
 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 2. 12. 2019 

Komora akademických pracovníků 

  

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

prof. JUDr. Josef Bejček, CSc. X  

prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. X  

JUDr. Veronika Smutná, Ph.D. X  

Lékařská fakulta     

prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D. X  

Mgr. Bc. Michal Koščík, Ph.D. X   

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D.  X   

Přírodovědecká fakulta     

prof. RNDr. Zuzana Došlá, DSc. X  

prof. RNDr. Zdeněk Glatz, CSc. X  

RNDr. Pavel Lízal, Ph.D. X  

Filozofická fakulta     

doc. Ivan Foletti, MA, Docteur es Lettres  omluven 

Mgr. Petr Vurm, Ph.D. X  

Mgr. Daniel Vázquez Touriňo, Ph.D. X  

Pedagogická fakulta     

Mgr. Kateřina Lojdová, Ph.D. X  

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D. X  

doc. Mgr. Radim Šíp, Ph.D. X  

Ekonomicko-správní fakulta     

doc. Mgr. Maria Králová, Ph.D. – předsedkyně KAP X  



 

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. – předseda AS MU X  

doc. Mgr. Jiří Špalek, Ph.D.  X 

Fakulta informatiky     

prof. RNDr. Ivana Černá, CSc. X  

prof. RNDr. Michal Kozubek, Ph.D. X  

  doc. RNDr. Tomáš Pitner, Ph.D. X  

Fakulta sociálních studií     

doc. PhDr. Iva Šmídová, Ph.D. X  

doc. Mgr. Tomáš Řiháček, Ph.D. X  

doc. PhDr. Tomáš Vlček, Ph.D. X  

Fakulta sportovních studií     

Mgr. Dagmar Heiland Trávníková, Ph.D. X  

Mgr. Eduard Hrazdíra, Ph.D. X  

Mgr. Michal Kumstát, Ph.D. X  

Vysokoškolské ústavy     

Mgr. Karel Kubíček, PhD. X  

prof. MUDr. Irena Rektorová, Ph.D.  X  

PhDr. Renata Prucklová X  

  

 

  

  

  



 

 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 2. 12. 2019 

Studentská komora 

 

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

Lukáš Buchta X  

Mgr. Oldřich Tristan Florian X  

Lékařská fakulta     

Bc. Natália Antalová X  

Čeněk Černoch X  

Přírodovědecká fakulta     

Mgr. Jakub Malý X  

Bc. et. Bc. Jan Janeček  omluven 

Filozofická fakulta     

  Mgr. et Mgr. Tomáš Varga – předseda SK X  

Mgr. et Mgr. Jan Werner X  

Mgr. et Mgr. Stanislav Hasil X  

Pedagogická fakulta     

Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová  omluvena 

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková X  

Ekonomicko-správní fakulta     

Alexandra Bečková X  

Ing. Martin Murín X  

Mgr. Ing. Ondřej Špetík X  

Fakulta informatiky     

RNDr. Jaroslav Bendík X  

RNDr. Vladimír Štill X  



 

Fakulta sociálních studií     

Ing. Mgr. Daniel Kerekeš X  

Bc. Jiří Němec X  

Fakulta sportovních studií     

  Mgr. Tereza Králová X  

  Bc. Martin Zobač X  

 



 

Příloha č. 2 
 

PŘIJATÁ USNESENÍ 

Zasedání Akademického senátu MU dne 2. 12. 2019 

 

1. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s čl. 47 odst. 3 Statutu Masarykovy 

univerzity vyslovuje po projednání souhlas s návrhem znění směrnice Masarykovy 

univerzity „Pravidla sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 2020“, která tvoří přílohu 

zápisu ze zasedání. 

 

2. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s ustanovením § 9 odst. 2 písm. c) 

zákona o vysokých školách souhlasí s uzavřením následujících smluv, které tvoří přílohu 

zápisu ze zasedání: 

A) Směnná smlouva a smlouva o zřízení předkupního práva, 

B) Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy a 

C) Kupní smlouva „Observatoř MU na Kraví hoře“. 

 

3. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s ustanovením §9 odst. 1 písm. f) 

zákona o vysokých školách dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování těchto členů 

Vědecké rady Masarykovy univerzity:  

MUDr. Martin Repko, Ph.D. 

RNDr. Jana Klánová, Ph.D. 

Mgr. Štěpánka Vaňáčová, Ph.D. 

 

4. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) zákona 

o vysokých školách schvaluje Statut Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity 

v navrženém znění, které bylo schváleno Akademickým senátem Fakulty sociálních studií 

Masarykovy univerzity dne 4. 11. 2019 a které tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

 

5. My, zástupci akademické obce Masarykovy univerzity, v roce třicátého výročí sametové 

revoluce, vyjadřujeme solidaritu s protestujícími studenty a pedagogy The Hong Kong 

Polytechnic University. Sdílíme obavu o osud všech zatčených a vyzýváme k zastavení 

veškerého násilí ze strany policejních, vojenských a jiných represivních složek. 

 

Obracíme se rovněž k nejvyšším ústavním činitelům České republiky a vyzýváme je, aby 

věrni hodnotám, ze kterých vzešla sametová revoluce, odsoudili represivní akce vedené 

proti protestujícím. 

 

 

 

 

 

 


